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datar,,rpr $.i 0.$ fi!?0

w odpowiedzi na moiq ostatniq interpelacie z dnia 9'06'2020r

i odpowiedzi Pana Prezydenta z dnia 29.05.2020r znak l'0003'33'2020

w sprawie rozpoczqcia w b/r prac przygotowawczych to iest proiektowanio

i ewentualnie regulacii wtasnoiciowych budowy chodnika w ciqgu ulicy

Dojozdowej bardzo proszq o podiqcie ieszcze w tym roku tei tok wa^nei decyzii

dla mieszkaricow ulicy Doiazdowei'

od kilku lot zabiegaiq i proszq na ro^nych spotkoniach z Ponem

prezydentem i ze mnq by bezpiecznie nowo wybudowanym chodnikiem w ulicy

Dojazdowej ich dzieci mogty chodzii do szkoty i nie tylko.

Powziqlem informaciQ, 2e Wydziat Drog, Transportu zbiorowego i Energii

oraz MZID)T pozytywnie ustosunkowaly siq do wniosku Wydziatu lnwestycii

w sprawie przygotowania zato^ert wyiiciowych do proiektowania w ulicy

Dojazdowei chodnika.

Pozostaie tylko decyzia Pana Prezydenta by uruchomic obecnie w/w

zadania tak by proiekt w tym roku poslu|yt iako realizaciq zadanio budowy

chodnika w ciqgu ulicy Doiazdowei z budietu miasta Wloctawek w 2027 roku'

lJprzeimie i bardzo proszq o podiqcie obecnie decyzii o proiektowaniu

w/w chodnika w ul. Doiazdowei zo co z gory w imieniu mieszkaricow tei ulicy

dziqkujq.
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